

National Training Squad U14,U16,U18 (Selection Criteria)

港青訓練計劃 14 歲,16 歲及 18 歲以下組別 (甄選準則)

Assessment of NTS (14U, 16U and 18U)

Individual Assessment Eligibility for NTS (14U, 16U, and 18U) players who have reached the top 20 in their age group in the Hong Kong National Junior Rankings for more than three consecutive months, or who are currently ranked by the ITF, are eligible to request an individual assessment.

To request an assessment, please send an email to Mr. Healthy Chan at healthy.chan@tennishk.org. Please note that invitations for assessments are subject to program availability.

The HKCTA reserves the right to amend the above criteria at its discretion.

Updated on 7th January 2025

National Training Squad U14,U16,U18 (Selection Criteria)

港青訓練計劃 14 歲,16 歲及 18 歲以下組別 (甄選準則)

港青訓練計劃甄選 (14 歲以下, 16 歲以下及 18 歲以下 組別)

14 歲以下, 16 歲以下及 18 歲以下 組別球員如欲申請個別甄選請求, 必需要在全港青少年排名中名列該年齡組的首 20 位達連續三個月或以上 或於國際網球聯會(ITF)持有當月積分排名則可發送電郵致陳先生 (healthy.chan@tennishk.org)。球員會否獲邀請參與甄選, 將視乎計劃的空缺而定。

網總有絕對權力對以上準則作出修訂。

更新於 2025 年 1 月 7 日